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В статье раскрываются психологические особенности личности несовершеннолетних преступников, так как особенности личности 
правонарушителя необходимы для расследования и раскрытия преступлении. Отдельно автор уделяет внимание личности несовер-
шеннолетнего как субъекту преступления, выделяет типологию личности несовершеннолетних преступников, участников уголовного су-
допроизводства. Автор приходит к выводу, что назрела необходимость в соответствующей специализации представителей следствен-
ных органов, связанной со спецификой личности несовершеннолетнего.
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The article reveals the psychological characteristics of the personality of juvenile offenders, since the characteristics of the offender’s 
personality are necessary for the investigation and disclosure of the crime. Separately, the author pays attention to the personality of a minor 
as a subject of crime, highlights the typology of the personality of juvenile criminals, participants in criminal proceedings. The author comes to 
the conclusion that there is a need for appropriate specialization of representatives of investigative bodies related to the specifics of the minor’s 
personality.
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